
Referat fra bestyrelsesmøde 24/2-25 

1. Opfølgning på generalforsamling 
a. Legepladsen 

i. De aftalte reparationer er udført 
b. Sænkning af hastighed på Højager 

i. Jon har sendt mail til kommunen, for at høre hvad der er muligt 
ii. Ekstra chikaner er ikke nødvendige 

2. Næste møde 
a. Næste møde afholdes 19/5-25 kl. 20.00 på Højager 132 


